
 

Are Kooli hoolekogu koosoleku protokoll 

 
Koosoleku toimumise aeg: 02.04.2024, kell 18.00 – 19.15. 
Koht: Are Kool 
 
Kohal viibisid hoolekogu liikmed: Birgit Tasso, Reelika Elleste, Ivo Kivisaar, Olja Kremer, Kätlin Aassalu, 
Auliki Kremer, Haldi Lippmaa, Karmen Hütt, Leelo Lusik, Maila Aak ja Signe Rõngas. 
Puudus hoolekogu liige: Kristi Hansar. 
Kooli ja lasteaia esindajad: Pille Vaiksaar, Ille Aaspalu ja Aive Annuste. 
 

PÄEVAKORD: 
1. Lasteaia töökorraldusest (lapsevanema pöördumine). 
2. Koolitoit Are Koolis (aluseks lapsevanema e-kiri). 
3. Kooli ja lasteaia 2024.a kinnitatud eelarvete tutvustamine. 
4. Jooksvad küsimused, arutelud ja ettepanekud. 

 
1. Lasteaia töökorraldusest (lapsevanema pöördumine). 
Lapsevanem Monika pöördus hoolekogu poole vaadata üle lasteaia töötajate töökorraldus, kuna 
õpetajad on ülekoormatud. Direktor Pille Vaiksaar arutles lapsevanemaga ja seletas lahti nõudeid, 
millest peab kinni pidama. Otsustati, et direktor suhtleb õpetajatega ning koos leitakse parim 
lahendus. 
 
2. Koolitoit Are Koolis (aluseks lapsevanema e-kiri). 
Direktor seletas uuesti veebruaris 2023.a alguse saanud probleemi sisu (õpilane leidis koolitoidust 
juuksekarva ning lapsevanem esitas direktorile selle kohta küsimusi). Kooli kontrollis sel korral 
Veterinaar- ja Toiduamet, puudusi ei tuvastatud. Kool võttis omalt poolt lisaks rangemad meetmed 
kasutusele. Lapsevanem pöördus septembris 2023.a uuesti kaebekirjaga Veterinaar-ja 
Toiduametisse, mistõttu tegeles direktor taas antud probleemi lahendamisega.  
Märtsis 2024.a tuli uus pöördumine lapsevanema poolt samal teemal.  
Arutelu käigus otsustasid hoolekogus osalejad, et söögipausi ajal oleks söögisaalis üks õpetaja, kes 
jälgiks söögisaalis toimuvat ning kelle poole saaksid õpilased oma murega pöörduda.  
Direktor käib tihedamini söögitegijatele kehtestatud nõuete täitmist kontrollimas.  
 
3. Kooli ja lasteaia kinnitatud eelarvete tutvustamine. 
Direktor andis ülevaate kinnitatud kooli ja lasteaia eelarvetest.  
 
4. Jooksvad küsimused, arutelud ja ettepanekud. 
* Ettepanek – 8. ja 9.klasside õpilased, kes soovivad, saavad aidata vahetundides korda pidada. 
Õpilastega tuleks seda ideed arutada ning katsetada tulevast sügisest. 
* Hoolekogu liige Auliki küsis loovainete hindamissüsteemi kasutuselevõtu kohta. Õpetaja Aive 
vastas, et aprilli lõpus tuleb arutelu selles küsimuses. 
* Hoolekogu liige Ivo uuris vahetundide ajal rahvastepalli mängimise nõudeid. Õpetaja Aive vastas, et 
mängida tohib aga vanemad õpilased (al 5.kl) peavad palli viskama kahe käega kuna pallimängimise 
ala on jagatud kaheks ning väiksematel peab olema ohutu oma mänge mängida.  
 
 
 
 
Birgit Tasso       Reelika Elleste 
Hoolekogu esimees      Protokollija 


